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                                                         P R O T O K Ó Ł 

        z    X   Zjazdu   Stowarzyszenia   Absolwen tów   Budownictwa   Wodnego 

                        i  Gospodarki  Wodnej  Poli techniki  Warszawskiej 

 

który odbył się 23 września 2011 r. w Warszawie w gmachu Wydziału InŜynierii 

Środowiska Politechniki Warszawskiej? 

 

Zjazd otworzył Prezes Stowarzyszenia Kolega Andrzej Szamowski, który po 

Powitaniu uczestników X Zjazdu uzupełnił porządek obrad o informację, Ŝe 

Sprawozdanie z 10 – cio letniej działalności Stowarzyszenia przekazano drogą e-

mailową. 

Na wniosek Prezesa uczczono chwilą skupienia zmarłego w styczniu członka 

Stowarzyszenia Kolegę Sławomira Orłowskiego. 

Następnie Uczestnicy Zjazdu jednogłośnie zaakceptowali kandydatury Kolegów 

Krzysztofa Piętaka na Przewodniczącego Zjazdu i Stanisława Grzędy na Sekretarza 

Zjazdu. 

Po wyborze Prezydium Zjazdu przewodnictwo przejął Kolega Krzysztof Piętak 

i przebieg dalszej części obrad przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęto bez uwag Program X Zjazdu. 

2. Przyjęto bez uwag Protokół IX Zjazdu. 

3. Przewodniczący Stowarzyszenia przedstawił sprawozdanie z 10 – cio letniej 

działalności (opublikowane na stronie internetowej WWW.is.pw.edu.pl/sabwigw) 

podkreślając: 

- zwiększanie się liczebności Stowarzyszenia dzięki wstępowaniu w jego szeregi 

młodzieŜy kończącej studia;  

- popularyzację przez Stowarzyszenie problematyki gospodarki wodnej poprzez 

udzielanie odpowiedzi korespondentom zwracającym się o pomoc, pisanie 

recenzji do wydawnictw, które prosiły o opinię, ocenę projektów technicznych 

dla inwestorów starających się o dofinansowania przez Europejski Fundusz 

Innowacyjności, protegowanie skutkujące dofinansowaniem przez NFOŚIGW 

edycji ksiąŜek z zakresu tematycznie związanego z zainteresowaniami 

Stowarzyszenia oraz organizowanie wycieczek technicznych; 
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- obniŜenie w minionym roku wydatków Stowarzyszenia oraz poprawienie salda 

dzięki m.in. zwiększonym składkom wpłaconym przez Kol. J.Kocota, M. 

Mazurkiewicza i A. Szamowskiego. 

4. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej ( z upowaŜnienia kol. J.Zieliński) przedstawił 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

5. Po wysłuchaniu sprawozdań i wobec braku dyskusji X Zjazd podjął jednogłośnie 

uchwały o przyjęciu sprawozdań: 

- Zarządu Stowarzyszenia 

- Komisji Rewizyjnej 

6. Wybrano jednogłośnie Komisję Skrutacyjną w składzie: Marek  Mazurkiewicz, 

Alicja BorŜa, Bogna Sicińska – Piorun. 

7. Wybrano przy jednym głosie wstrzymującym Komisję Uchwał i Wniosków w 

składzie: Ryszard Jurkiewicz, Dominik Sołtys, Ewa Krzosek. 

8. Ustępujący Prezes Stowarzyszenia Kol. A. Szamowski zgłosił i przedstawił 

kandydaturę Kol. Pawła Popielskiego na Prezesa  Stowarzyszenia, który na 

kandydowanie wyraził zgodę. Wobec braku kontrkandydatów i wniosku Kol. 

Andrzeja Redźki o zamknięcie listy, kandydatura została przyjęta i wpisana na 

listę kandydatów na Prezesa Stowarzyszenia. 

9. Zgłoszeni kandydaci do Zarządu Stowarzyszenia: Agnieszka Machowska , Jerzy 

Matuszewski , Krystyna KrzyŜanowska, Andrzej Szamowski, równieŜ wyrazili 

zgodę na kandydowanie. 

10. Podobnie zaakceptowali kandydowanie do Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia: 

Zbigniew Chaciński, Andrzej Cylejewski, Jerzy Zieliński. 

11.  Po przeprowadzeniu tajnego głosowania Komisja Skrutacyjna poinformowała, Ŝe 

na liście obecności swoją obecność odnotowało 74 członków, zatem wybory i 

podjęte uchwały mogą być przeprowadzone w pierwszym terminie zebrania. 

Poszczególni kandydaci otrzymali następujące ilości głosów: 

- głosowanie na Prezesa Stowarzyszenia 

Paweł Popielski                 74  

Prezesem Stowarzyszenia został Paweł Popielski.   

- głosowanie na członków Zarządu Stowarzyszenia: 

Agnieszka Machowska     74 

Jerzy Matuszewski            74 

Krystyna KrzyŜanowska    74 
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Andrzej Szamowski           74 

Wszyscy wymienieni Kandydaci zostali członkami Zarz ądu. 

- głosowanie na członków Komisji Rewizyjnej: 

Zbigniew Chaciński              74 

Andrzej Cylejewski               74 

Jerzy Zieliński                        74 

Wszyscy wymienieni Kandydaci zostali członkami Komi sji Rewizyjnej. 

Po przeprowadzonych wyborach nowo wybrany Prezes, wyraŜając swoje 

zadowolenie, Ŝe w Zarządzie pozostał Kolega Andrzej Szamowski podziękował 

za zaufanie i wybór na tę funkcję i zadeklarował utrzymanie sprawdzonego juŜ 

kierunku działania z połoŜeniem jeszcze większego nacisku na nagłaśnianie 

spraw gospodarki wodnej. 

Jednocześnie poinformował, Ŝe najbliŜsza wycieczka techniczna będzie 

organizowana do elektrowni Dychów i podnośni Niderfinow. 

12. Podział funkcji w Zarządzie i w Komisji Rewizyjnej: 

Zarząd - wiceprezes Agnieszka Machowska 

              - sekretarz Jerzy Matuszewski 

              - skarbnik Krystyna KrzyŜanowska 

             - członek Andrzej Szamowski 

Komisja Rewizyjna - przewodniczący Jerzy Zieliński 

              - członek Andrzej Cylejewski 

              - członek Zbigniew Chaciński 

13. Z dyskusji Komisja Uchwał i Wniosków zebrała i przedstawiła następujące 

wnioski przyjęte przez X Zjazd Stowarzyszenia:  

- naleŜy dąŜyć do wypracowania większego wpływu Stowarzyszenia na Politykę 

rządu w zakresie gospodarki wodnej; 

- wskazane jest zajęcie się problemem bobrów, które z jednej strony  

- naleŜy chronić, a z drugiej strony ograniczać całkowicie niekontrolowane 

niszczenie obiektów wodnych i drzew, a takŜe ograniczać niekorzystny wpływ 

budowanych przez te zwierzęta przegród na kształtowanie się stosunków 

wodnych / Kol. Andrzej Sokoliński/; 

- wskazane jest, aby problemy gospodarki wodnej przed Zjazdem były 

omawiane w mniejszych grupach tematycznych, aby na Zjeździe przedstawiać 

przygotowane wnioski; 
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- naleŜy dąŜyć do większej integracji młodzieŜy i starszych kolegów, a 

pierwszym etapem niech będzie przedstawianie się nowych członków na 

kaŜdym Zjeździe nie tylko z imienia i nazwiska; 

- planowaną wycieczkę w 2012r. na obiekty wodne na rzece Bóbr w miarę 

moŜliwości rozpocząć w górnym biegu rzeki /Kol. Jerzy Matuszewski/; 

- proponuje się późniejszą godzinę rozpoczynania Zjazdów, aby uniknąć kolizji 

z obowiązkami słuŜbowymi niektórych członków Stowarzyszenia. 

Wniosek z propozycją listu Stowarzyszenia do Andrzeja Szamowskiego jako 

uhonorowanie Jego wkładu pracy nie został przyjęty po odniesieniu się do tej 

propozycji samego zainteresowanego. 

Kolega Andrzej Szamowski uwaŜa, Ŝe wiele gestów sympatii, pozytywnej oceny 

Jego pracy, zadowolenia bliskich współpracowników i członków Stowarzyszenia 

są dla Niego wystarczającą nagrodą i uhonorowaniem. 

14. W drugiej części Zjazdu Kolega Jerzy Matuszewski przedstawił referat na temat 

„Problemy hydrotechniczne i nowe załoŜenia projektowe Zbiornika Racibórz „. 

15. Po wyczerpaniu programu Przewodniczący Walnego Zebrania Kolega Krzysztof 

Piętak zakończył obrady Stowarzyszenia. 

 

 

SEKRETARZ ZJAZDU 

 

 

PRZEWODNICZĄCY ZJAZDU 

 

Stanisław Grzęda Krzysztof Piętak 

 

 

Warszawa,23.09.2011 


